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April månadsmöte, 12.04.2023
Plats: Klubben

Närvarande: Niko Nordlund, Fanny Ollus, Emma Moen, Joar Jensén, Elsi Kesäläinen, Luukas
Määttänen, Mia Lindblad, Harald Åström

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:01.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.
Fanny Ollus och Elin Mickos anlände och var närvarande från och med denna punkt.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

4. Uppläsning och godkännande av föregående månadsmötets mötesprotokoll
Föregående månadsmötets mötesprotokoll lästes upp och godkändes.
Hugo Åström, Chloé Nozais, Micaela Roschier, Daniel Holmberg, Anna Bengs och Elias Wil-
helmsson anlände och var närvarande från och med denna punkt.

5. Val av två rösträknare och två protokolljusterare för mötet
Niko Nordlund föreslog att dessa två roller slås ihop, förslaget godkändes. Till rösträknare och
protokolljusterare valdes Eva Ahlgren och Robin McCann.

6. Behandling av förslaget om uteslutning av en föreningsmedlem
Niko Nordlund läste upp styrelsens förslag (bilaga 2), HUS svar till styrelsen (bilaga 3, bilaga 1 i
styrelsens förslag), Nikos och Kadris WhatsApp konversation där Niko ber om ett möte (bilaga
4, bilaga 2 i styrelsens förslag) och portförbudet som tilldelades Kadri av styrelsen (bilaga 5,
bilaga 3 i styrelsens förslag).
Niko Nordlund gav ordet vidare till Kadri att ge en förklaring. Ingen förklaring följde.
Ordet gavs vidare till resten av mötets deltagare. Kalle Kupi lyfte fram att han inte är bekväm
med att medlemmar kan röstas ut med enkel majoritet, även om det är under två skilda möten.
Det konstaterades att detta kommer tas upp på nästa styrelsemöte. Aslak Fellman kommente-
rade att det är svårt att ändra stadgorna. Kalle Kupi tog också upp att man genom att vara
med i föreningens WhatsApp grupp delar sina kontaktuppgifter (telefonnummer) med alla i för-
eningen, men att man med låg tröskel ska ha rätt att blockera personer man inte vill ha kontakt
med. Harald Åström tog upp att det inte är möjligt att blockera folk på universitetets e-post.
Kalle Kupi undrade vilka åtgärder styrelsen kunde ha tagit innan uteslutning ur föreningen kom
på tal. Styrelsen hänvisade till HUS råd om att gå från varning till portförbud till uteslutning
om saker inte ändras.

Det röstades om uteslutande av Kadri Kiilas ur föreningen. Aslak Fellman meddelade att han i
egenskap av verksamhetsgranskare inte röstar. Resultatet av röstningen var 2 blanka röster, 3
röster emot uteslutning och 29 för uteslutning. I enlighet med stadga 9 § kommer ärendet att
tas upp igen på följande månadsmöte, alltså maj månadsmöte.

Jakob Kråkström och Oskar Flodin anlände och var närvarande från och med denna punkt.
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Mötespaus på 10 min 18:36-18:46. Under pausen avlägsnade sig Victor Lindblad, Elias Wil-
helmsson och Robin McCann.

7. Diskussion om MobilePay
Joar Jensén preseterade hur MobilePay skulle fungera med MyShop-appen. MobilePay kunde
användas för t.ex. sitzpris, kafferumsbetalningar och halarmärken. Det skulle tillföra lite kostna-
der för föreningen eftersom MobilePay tar en liten summa för varje betalning. Det finns också
ett problem med bokföring för t.ex. sitzbetalningar. Elsi Kesäläinen tog upp att man i Vasara
bestämt att de extra 0,06 € som MobilePay tar från betalningar betalas som extra på pri-
set, samma kunde göras i Spektrum. Aslak Fellman tog upp problemet med att kafferummets
betalningar inte hör till föreningens allmänna ekonomi. Christoffer Holmlund undrade om Mo-
bilePay kommer att ersätta kontoöverföringen. Joar Jensén konstaterade att det alltid kommer
vara möjligt att göra en kontoöverföring oavsett om MobilePay skaffas eller inte. Eva Ahlgren
konstaterade att konversationen om MobilePay började från att sälja märken på t.ex. Veten-
skapsbasaren och att MobilePay skulle underlätta det eftersom många inte har kontanter med
sig. Det kunde alltså säljas flera märken om föreningen hade MobilePay. Det diskuterades också
ifall det är lönsamt att skaffa MobilePay, eftersom många ändå har med sig kontanter till sitzer
och dylikt. Rasmus Nilsson tog upp att en liten närbetalningsmaskin skulle kunna vara ett alter-
nativ. Flera tyckte att en närbetalningsmaskin skulle vara ett bra alternativ. Det konstaterades
att det finns ett intresse för att skaffa något liknande och att alternativen måste utforskas mer.

8. Diskussion om hyresfriheten under sommaren
Niko Nordlund föreslog å programkommiténs vägnar att det inte skulle ansökas om hyresfrihet
för augusti, då det vanligen ansöks om hyresfrihet för juni, juli och augusti. Det föreslogs att
t.ex. efterfest till sommarträffen kunde ordnas på Klubben. SvNK är inte intresserade av att hyra
Klubben i augusti så hela summan skulle betalas av Spektrum. Förslaget om att hyra Klubben
i augusti 2023 godkändes.

9. Övriga ärenden
Elsi Kesäläinen presenterade kommande program:
20.4 Sykväll
21.4 Spicy halarsitz
24.4 Grillkväll med TF
26.4 Spelkväll och Nikos födelsedag
30.4 Vappen
1.5 Picknick i Kajsaniemi
4.5 Filmkväll
5.5 Dammiddag
6.5 Spektrum x TKO-äly utomhusspel etc.
11.5 Spektrum x Limes sitz
13.5 Eurovision kisakatsomo
17.5 Månadsmöte

10. Meddelanden
Harald Åström meddelade att Emma Moen gör ett utmärkt jobb.

Fanny Ollus meddelade tagga Ylonz. Hon meddelade också att det borde finnas efterfestbiljetter
att köpa och att man kan kolla länken som hon har skickat på WhatsApp i fall man är intresserad.

Elsi Kesäläinen presenterade gånget program:
23.3 Vasagatan
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24.3 Förkör
25.3 Spektrum 90 jubileumsårsfest
26.3 Sillis på Nylands nation
31.3 Filmkväll
4.4 Pokerkväll
6.4 Sitz med Integralis

Fanny Ollus frågade ifall det skaffats nya lampor till Klubben redan. Det konstaterades att
nya lampor finns.

11. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 19:13.

Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet
Bilaga 2 Styrelsens förslag om uteslutning av Kadri Kiilas ur föreningen
Bilaga 3 HUS svar till styrelsen
Bilaga 4 Nikos och Kadris WhatsApp konversation gällande ett möte
Bilaga 5 Portförbudet till Kadri Kiilas

Ordförande, Niko Nordlund Sekreterare, Emma Moen

Protokolljusterare, Robin McCann Protokolljusterare, Eva Ahlgren
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